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PAOOR.0002.5.2025.NJO 
  

PROTOKÓŁ NR XIV/2025 
z XIV sesji Rady Miejskiej w Śremie 

  
  

Obrady rozpoczęto 5 czerwca 2025 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w 

Śremie, o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:47 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

• Radny Krzysztof Lewandowski – nieobecność usprawiedliwiona. 
  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Baum Sławomir – Radca Prawny,  
2. Kocemba Józef - Członek Zarządu Towarzystwa Pomocy Potrzebującym 

im. Św. Brata Alberta "Nadzieja" w Śremie,  
3. Kondziela Mariusz – Dyrektor Muzeum Śremskiego,  
4. Lewandowski Krzysztof – Skarbnik Gminy Śrem, 
5. Mielcarek Robert – Naczelnik Pionu Rolnictwa i Gospodarki    

Komunalnej  (PRK), 
6. Media, 
7. Mieszkańcy, 
8. Ratajczak Sławomir – Zastępca Burmistrza Śremu, 
9. Sawicki Marcin– Zastępca Naczelnika Pionu Skarbu Gminy,  
10. Świdurska Maria – Dyrektor Centrum Usług Społecznych, 
11. Tomyślak Dorota – Sekretarz Gminy Śrem, 
12. Wasilewski Szymon – Naczelnik Pionu Rozwoju i Infrastruktury, 
13. Wawrzyniak Paweł – Przewodniczący Śremskiej Rady Sportu,  
14.  Wiśniewski Grzegorz – Burmistrz Śremu. 

 (Zawiadomienia o sesji Rady, ogłoszenie, stanowią załącznik nr 2 do protokołu). 

 
Ad  1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie Tomasz Klaczyński, otwierając XIV 
sesję Rady Miejskiej, powitał Radnych, Burmistrzów,  Pana Skarbnika, Panią 
Sekretarz, pracowników Urzędu oraz przybyłych na sesję gości. 
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W dalszej kolejności stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali 
jest obecnych 20 radnych, a więc Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Następnie poinformował, że obrady Rady są transmitowane i udostępniane 
w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej gminy, 
w związku z tym poprosił o niewypowiadanie nazwisk czy informacji, które 
mogłyby w jakikolwiek sposób naruszyć dobra osobiste osób trzecich. Dane 
osobowe są chronione zgodnie z rozporządzeniem o ochronie danych 
osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 roku i ich podanie bez wyrażenia zgody 
przez osobę zainteresowaną jest zagrożone karami przewidzianymi 
w rozporządzeniu. 
                
Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Śremie Tomasz Klaczyński poinformował, 
że do Rady wpłynęły dwa wnioski, pierwszy to wniosek Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o uzupełnienie porządku obrad XIV Sesji Rady 
Miejskiej w Śremie o projekt uchwały w sprawie Skargi na Burmistrza Śremu.  
(Wnioski stanowią załącznik nr 3 do protokołu).  

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają pytania dot. wniosku.  

Radni pytań nie zgłosili.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o uzupełnienie porządku obrad XIV Sesji Rady 
Miejskiej w Śremie o projekt uchwały w  sprawie Skargi na Burmistrza Śremu.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, Maria 
Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski 
 

Na salę obrad przybył Radny Piotr Mulkowski 16:06 
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 b) Wniosek Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad XIV Sesji Rady 
Miejskiej w Śremie o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 
budżetowej gminy Śrem na 2025 rok oraz o projekt uchwały zmieniający 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem. 
 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają pytania dot. drugiego 
wniosku o uzupełnienie porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Śremie o 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy 
Śrem na 2025 rok oraz o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem 

Radni pytań nie zgłosili.  
 

Przystąpiono do głosowano w sprawie  przyjęcia wniosku Burmistrza o 
uzupełnienie porządku obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Śremie o projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 
2025 rok oraz o projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 

Przewodniczący Rady poinformował, iż rada jednogłośnie przyjęła wnioski w 
sprawie zmiany porządku obrad.  
 

Radni nie zgłosili innych propozycji do zmiany porządku obrad XIV sesji Rady.  

Radni przyjęli porządek obrad w sposób poniższy: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady: 
a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejskiego planu adaptacji do 
zmian klimatu dla miasta Śrem; 
 b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w Śremie przy ul. Szkolnej; 
 c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej części obrębu Binkowo; 
 d) w sprawie dotacji na prace konserwatorskie polegające na remoncie muru 
dawnego klasztoru Franciszkanów przy ul. Poznańskiej w Śremie; 
 e) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych w miejscowości Zbrudzewo; 
 f) w sprawie nadania statutów sołectwom gminy Śrem; 
 g) w sprawie określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie 
umowy najmu albo podnajmu mieszkań oraz maksymalnej wysokości 
miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego; 
 h) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonej w Mórce przy ul. Śremskiej na rzecz powiatu śremskiego; 
 i) w sprawie skargi na działalność Dyrektora Muzeum Śremskiego. 
 j) w sprawie skargi na Burmistrza Śremu 
 k) zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2025 
rok 
 l) zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem. 
5. Projekt obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie w sprawie ogłoszenia 
jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 
Śrem. 
6. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Śremie za 2024 
rok. 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej za 2024 rok. 
8. Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1–3 i ust. 
5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i ust. 7 ustawy z dnia 
27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w okresie 
od 1 czerwca 2024 r. do 20 maja 2025 r. 
9. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej od stycznia do 
maja 2025 r. 
10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
12. Zamknięcie sesji. 
 



5 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XII i XIII sesji Rady Miejskiej w Śremie. 
Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński poinformował, że protokół z XII i XIII  

sesji Rady Miejskiej w Śremie był wyłożony do wglądu w Zespole Obsługi Rady. 
Do protokołów nie zgłoszono uwag. W związku z powyższym stwierdził, że 
protokół z XII i XIII sesji Rady Miejskiej w Śremie zostały przez Radę przyjęty bez 
odczytywania.  

Na tym punkt zakończono. 
 
Ad 4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady: 
 a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejskiego planu adaptacji do 
zmian klimatu dla miasta Śrem, 

Projekt uchwały zreferował Naczelnik PRI Szymon Wasielewski  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla 
miasta Śrem,  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20)Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz Klaczyński, 
Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, Andrzej 
Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, Maria 
Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 145/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 145/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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 b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w Śremie przy ul. Szkolnej; 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zreferował Burmistrz Śremu Grzegorz 
Wiśniewski.  

(Autopoprawka stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Łukasz Brzeziński 
zwrócił uwagę na konieczność uwzględnienia w planie terenów retencyjnych. 
Zaznaczył, że na obszarach podlegających urbanizacji często pojawiają się 
problemy z odwodnieniem i zapytał, czy kwestia ta została przeanalizowana w 
kontekście proponowanej zmiany planu. 

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
wyjaśnił, że zmiana miejscowego planu dotyczy wyłącznie korekty układu 
drogowego. Pozostałe elementy planu pozostają bez zmian w stosunku do 
uchwały z 2010 roku. Korekta wynikała z konieczności usunięcia kolizji 
projektowanej drogi z istniejącą przepompownią. 

Radny Łukasz Brzeziński 
zasugerował, że warto byłoby wykorzystać okazję do ponownej analizy terenu 
pod kątem odwodnienia. 

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
poinformował, że w analizowanej lokalizacji, położonej w pobliżu rzeki Warty, 
występują grunty klasy V i VI, o dobrej przepuszczalności. Dodał, że działki mają 
stosunkowo dużą powierzchnię, co również powinno sprzyjać sprawnemu 
odwodnieniu terenu. 

Dalszych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
Śremie przy ul. Szkolnej wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 146/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 146/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 
 c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej części obrębu Binkowo; 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zreferował Burmistrz Śremu Grzegorz 
Wiśniewski. 

(Autopoprawka stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla zachodniej części obrębu Binkowo wraz ze zgłoszoną 
autopoprawką  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 147/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 147/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 
 d) w sprawie dotacji na prace konserwatorskie polegające na remoncie muru 
dawnego klasztoru Franciszkanów przy ul. Poznańskiej w Śremie; 

Projekt uchwały zreferował Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Łukasz Brzeziński  
zwrócił uwagę, że wspomniana kwota stanowi nieco ponad 40% wartości 
inwestycji, po czym zapytał, z jakiej puli zostanie pokryta pozostała część 
kosztów. 

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
wyjaśnił, że pozostała kwota pochodzić będzie ze środków własnych parafii, 
czyli potencjalnego inwestora. 

Dalszych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie dotacji 
na prace konserwatorskie polegające na remoncie muru dawnego klasztoru 
Franciszkanów przy ul. Poznańskiej w Śremie;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 148/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 148/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 
 e) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych w miejscowości Zbrudzewo; 
 

Projekt uchwały zreferował Naczelnik PRK Robert Mielcarek.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w 
miejscowości Zbrudzewo;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 149/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 149/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
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 f) w sprawie nadania statutów sołectwom gminy Śrem; 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zreferował Naczelnik PRK Robert 
Mielcarek.  

(Autopoprawka stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania  w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania 
statutów sołectwom gminy Śrem wraz ze zgłoszoną autopoprawką  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 150/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 150/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 
 g) w sprawie określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie 
umowy najmu albo podnajmu mieszkań oraz maksymalnej wysokości 
miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego; 
 

Projekt uchwały zreferował Naczelnik PRK Robert Mielcarek.  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  
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➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
określenia zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu 
albo podnajmu mieszkań oraz maksymalnej wysokości miesięcznego dochodu 
gospodarstwa domowego;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 151/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 151/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 
 h) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
położonej w Mórce przy ul. Śremskiej na rzecz powiatu śremskiego; 

Projekt uchwały zreferował Zastępca Naczelnik PSG Marcin Sawicki. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

➢ Przewodnicząca Komisji Wsi, Ochrony Środowiska, Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej – Nina stępa poinformowała, że projekt uchwały Komisja 
zaopiniowała pozytywnie. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości położonej w Mórce przy 
ul. Śremskiej na rzecz powiatu śremskiego;  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 152/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 152/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 
 i) w sprawie skargi na działalność Dyrektora Muzeum Śremskiego; 

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Artur Konon. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

 
Przystąpiono do głosowania w  podjęcia uchwały w sprawie skargi na 

działalność Dyrektora Muzeum Śremskiego  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 153/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 153/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
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 j) w sprawie skargi na Burmistrza Śremu; 

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji Artur Konon. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie skargi na 
Burmistrza Śremu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Uchwała Nr 154/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 154/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 
 k) zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2025 
rok; 

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy Śrem Krzysztof Lewandowski .  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Salę obrad opuścił Radny Tomasz Przybylski o godz. 17:03 

Dyskusja nie została podjęta.  
Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwały budżetowej gminy Śrem na 2025 rok  

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Katarzyna Sarnowska, Maria 
Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Krzysztof Lewandowski, Tomasz Przybylski 
 
Uchwała Nr 155/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 155/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 
 l) zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Śrem; 

Na salę obrad przybył Radny Tomasz Przybylski o godz. 17:07. 

Projekt uchwały zreferował Skarbnik Gminy Śrem Krzysztof Lewandowski .  

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem  

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
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Uchwała Nr 156/ XIV /2025 jednogłośnie została podjęta.  

(Uchwała Nr 156/ XIV/2025 stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 Ad 5. Projekt obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie w sprawie ogłoszenia 
jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 
Śrem. 

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński poinformował, że punkt obrad 
dotyczy projektu obwieszczenia Rady Miejskiej w Śremie i jest to tekst jednolity 
uchwały nad którym Rada już obradowała, w związku z powyższym proponuje 
przejść do przegłosowania bez omawiania i dyskusji. Zapytał, czy Radni wyrażają 
na powyższe zgody.  

Radni wyrazili zgodę. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia obwieszczenia Rady Miejskiej w 

Śremie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Śrem  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 
Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 
Andrzej Mieloszyński, Piotr Mulkowski, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, 
Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 
Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Krzysztof Lewandowski 
 
Obwieszczenie NR 12/XIV/2025 jednogłośnie ostało podjęte. 

(Obwieszczenie Nr 12/XIV/2025 stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 
 
Ad 6. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Śremie za 2024 
rok. 

Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Śremie za 2024 
rok radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję w związku z czym 
odstąpiono od jego referowania. 
 
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 
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Następnie Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

Dyskusji nie podjęto. 

Na tym punkt zakończono.  
Salę obrad opuścił Radny Piotr Mulkowski o godz. 17:11. 

 
Ad 7. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej za 2024 rok. 
 

Informacja dot. oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej za 2024 rok radni otrzymali wraz z 
innymi materiałami na sesję w związku z czym odstąpiono od jego referowania. 
 
(Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

Dyskusji nie podjęto. 

Na tym punkt zakończono.  
 
Ad 8. Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1–3 i 
ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i ust. 7 ustawy z 
dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 
w okresie od 1 czerwca 2024 r. do 20 maja 2025 r. 
   

Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1–3 i ust. 
5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i ust. 7 ustawy z dnia 
27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w okresie 
od 1 czerwca 2024 r. do 20 maja 2025 r. radni otrzymali wraz z innymi 
materiałami na sesję w związku z czym odstąpiono od jego referowania. 
 
(Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

Dyskusji nie podjęto. 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad 9. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej od stycznia 
do maja 2025 r. 

Sprawozdania radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję w związku 
z czym odstąpiono od jego referowania. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi w tym punkcie obrad.  

Radni uwag nie zgłosili.  

 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenie sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej od stycznia do maja 2025 r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Justyna Bąkowska, Łukasz Brzeziński, Jerzy Cieślewicz, Tomasz 

Klaczyński, Artur Konon, Adam Lewandowski, Katarzyna Łeńska-Szewczak, 

Andrzej Mieloszyński, Tomasz Przybylski, Katarzyna Sarnowska, Maria 

Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, Cezary Strzelec, Jakub Strzelec, Edward 

Szczepański, Paulina Szulc, Tomasz Wojna, Bartosz Żeleźny, Zdzisław Żeleźny 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Lewandowski, Piotr Mulkowski 

 
Salę obrad opuścił Radny Bartosz Żeleźny o godz. 17:13. 

 
Ad 10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie radni otrzymali wraz z innymi materiałami na sesję w związku 
z czym odstąpiono od jego referowania. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  

Dyskusji nie podjęto. 

Na tym punkt zakończono.  
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11. Interpelacje i zapytania radnych, wolne głosy. 
 

Protokół z kontroli  Komisji Rewizyjnej w zakresie realizacji zamówień nie 
objętych prawem zamówień publicznych Pzp tj. do kwoty 130 000,00 zł netto 
przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Cieślewicz.  
(Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  
 
W dyskusji głos zabrali: 

Radny Adam Lewandowski 
dodał, iż złożył dziś przed sesją skromną interpelację, wynikającą z rozmów z 
ponad setką użytkowników Parku Odlewnika, szczególnie korzystających z 
pumptracku i innych atrakcji takich jak zjeżdżalnie. Dołączył też zdjęcie 
ilustrujące ich stan techniczny. Na szczęście nie doszło jeszcze do żadnego 
wypadku, dlatego proszę w imieniu klubu o bardzo szybką reakcję. 

Radny Łukasz Brzeziński 
wrócił do omawianego protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej i zapytał, czy w 
ostatnich latach stwierdzono, nierzetelne wykonanie jakiegoś zlecenia, lub czy 
były składane propozycje korupcyjne. 

Radny Jerzy Cieślewicz  
odpowiedział, iż zespół kontrolny sprawdził tylko trzy wybrane zamówienia, 
więc nie ma pełnego przeglądu. Ponadto nie da się udokumentować 
ewentualnych propozycji korupcyjnych na podstawie dokumentów w Urzędzie 
Miejskim — jest to niemożliwe do udokumentowania w tej formie. 

Radny Brzeziński  
dodał, że rozmawiają o zamówieniach do kwoty 130 tys. zł netto, które są 
drobnymi zamówieniami w porównaniu do większych inwestycji objętych 
przetargami i obawia się, że nowe przepisy (np. wymóg posiadania określonej 
liczby pracowników) mogą wykluczać drobnych wykonawców, poza tym obawia 
się ograniczenia możliwości kooperacji drobnych firm, które czasem łączą siły, 
aby realizować zlecenia. 

Radny Jerzy Cieślewicz  
odpowiedział, iż wymóg posiadania określonej liczby pracowników nie wyklucza 
kooperacji, bo możliwe jest tworzenie konsorcjów. Konsorcja też muszą wykazać 
odpowiednie składki ZUS i spełniać wymogi formalne, zatem przepisy nie 
ograniczają kooperacji, a dotyczy to sytuacji, gdy jest tylko jeden wykonawca. 
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Mieszkaniec Józef Kocemba 
poinformował, iż ubiegłej zimy 2024-25 otworzył dla osób bezdomnych i 
uzależnionych od alkoholu noclegownie. W wynajętym mieszkaniu przy ulicy 
Farnej 8 było 11 miejsc do spania — materace, kołdry, śpiwory, koce. Z tej 
pomocy skorzystało aż 19 osób. Dodał, iż myślał, że potrzeby będą mniejsze. W 
dalszej kolejności wyjaśnił, iż niestety, w przyszłej zimie już nie będzie mógł 
podjąć tego zadania, które było dla niego ogromną odpowiedzialnością i 
obciążeniem, ponieważ miejsce spania odwiedzał kilka razy dziennie, a nawet w 
nocy. Osoby, które zamieszkiwały wynajmowane mieszkanie to 19 życiorysów, 
Na ten moment bardzo żałuje, że nie może kontynuować przedmiotowej 
pomocy, którą doprowadził  oficjalnie do końca 5 maja. W dalszej kolejności 
wypowiedzi podziękował wszystkim, którzy go wsparli. 

Dalszych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
Wobec powyższego głos zabrał Przewodniczący Rady informując, iż do Rady 
wpłynęły poniższe pisma: 

• 28 kwietnia 2025 r do Rady wpłynęła od Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Poznaniu skarga na uchwałę 536/XLII/2023 
zmieniającą uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego w rejonie ul. Ogrodowej w 
Nochowie. 

• 5 maja 2025 r Pełnomocnik Inicjatywy Obywatelskiej ws. referendum 
lokalnego złożył protokół z liczenia i zniszczenia kart ze złożonymi 
podpisami.  

• 15 maja br., Komisarz wyborczy w Koninie poinformował Radę, że w 
terminie wskazanym w art. 22 ust. 1 ustawy z dnia 15 września 2000 r. o 
referendum lokalnym nie został złożony wniosek grupy obywateli – 
inicjatorów referendum w sprawie przeprowadzenia referendum lokalnego 
w sprawie odwołania Burmistrza Śremu oraz Rady Miejskiej w Śremie przed 
upływem kadencji, w związku z powyższym nie wyda postanowienia w 
przedmiocie przeprowadzenia przedmiotowego referendum.  

• 19 maja br.  do Rady wpłynęło Rozstrzygnięcie Nadzorcze od Wojewody 
Wielkopolskiego, który orzekł częściową  nieważność uchwały nr 
134/XII/2025 RADY Miejskiej w Śremie z dnia 24 kwietnia 2025 w sprawie 
statutu gminy Śrem- ze względu na istotne naruszenie prawa  

• 27 maja br. Stowarzyszenie Absolwentów Liceum Ogólnokształcącego im. 
gen. Józefa Wybickiego w Śremie złożyło do Rady Wniosek o nadanie tytułu 
HONOROWY OBYWATEL ŚREMU. Kandydatem do tytułu jest prof. dr hab. n. 
med. Leszek Romanowski 
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• 28 maja br. do Rady wpłynęła Skarga na uchwałę nr 229/XXIII/2020 z dnia 
17 grudnia 2020 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w Nochowie i Gaju.  

Salę obrad opuścił Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski o godz. 17:44. 

Na koniec Przewodniczący Rady poinformował, iż w czerwcu zaplanowane są 
dwie sesje 5 i 11 czerwca.  

Na tym punkt obrad zakończono. 

(Raport z głosowań stanowi załącznik nr 25 do protokołu).   

Ad 8. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady – Tomasz Klaczyński stwierdził, iż porządek XIV sesji 
Rady Miejskiej w Śremie został wyczerpany i zamknął obrady sesji o godz. 17:47 
dziękując wszystkim za przybycie. 

 
 

 
                                                                                               Przewodniczył: 
                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                        /-/ Tomasz Klaczyński 
  
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych; 
2. Zawiadomienia o sesji Rady; 
3. Wnioski dot. zmiany porządku obrad; 
4. Uchwała nr 145/XIV/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta Śrem; 
5. Autopoprawka (dot. uchwały nr 147/XIV/2025 i 148/XIV/2025); 
6. Uchwała 146/XIV/2025 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Śremie przy ul. Szkolnej; 
7. Uchwała 147/XIV/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla zachodniej 
części obrębu Binkowo; 
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8. Uchwała 148/XIV/2025 w sprawie dotacji na prace konserwatorskie 
polegające na remoncie muru dawnego klasztoru Franciszkanów przy ul. 
Poznańskiej w Śremie; 

9. Uchwałą 149/XIV/2025 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 
nowych przystanków komunikacyjnych w miejscowości Zbrudzewo; 

10.  Autopoprawka; 
11. Uchwała 150/XIV/2025 w sprawie nadania statutów sołectwom gminy 

Śrem; 
12. Uchwała 151/XIV/2025 w sprawie określenia zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu albo podnajmu mieszkań oraz 
maksymalnej wysokości miesięcznego dochodu gospodarstwa domowego; 

13. Uchwała 152/XIV/2025 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 
darowizny nieruchomości położonej w Mórce przy ul. Śremskiej na rzecz 
powiatu śremskiego; 

14.  Uchwała 153/XIV/2025 w sprawie skargi na działalność Dyrektora Muzeum 
Śremskiego; 

15.  Uchwała 154/XIV/2025 w sprawie skargi na Burmistrza Śremu; 
16.  Uchwała 155/XIV/2025 zmieniający uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej gminy Śrem na 2025 rok; 
17.  Uchwała 156/XIV/ 2025 zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śrem; 
18.  Obwieszczenie 12/XIV/2025 Rady Miejskiej w Śremie w sprawie ogłoszenia 

jednolitego tekstu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 
aglomeracji Śrem; 

19.  Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Śremie za 2024 
rok; 

20.  Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 
społecznej i demograficznej za 2024 rok; 

21. Informacja o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1–3 i 
ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i ust. 7 
ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, w okresie od 1 czerwca 2024 r. do 20 maja 2025 r.; 

22. Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej od stycznia do maja 2025 r.; 
23.  Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.; 
24.  Protokół z kontroli K. Rewizyjnej; 
25. Raport z głosowania.  

  
Protokołowała: 
Jolanta Napieralska 


